
Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel. (fax): 22-467-502,467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képvíselőtestületünk 1998. március 26-án (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1.1 Rendelet 6 gyermekek védelméről.

Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ Igazgatási és egyéb társulási megállapodások felülvizsgálata.
Előadó: Farkas János polgármester

3.1 Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1998. március 19.

~)f
Fark~~
polgármester



Jelenléti ív

az 1998. év március hó 26. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1998. március 26-án megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Vasvári Pál képviselők,
Márki Ferenc jegyző

Igazoltan távol: Turda Sándor képviselő
Bejelentés nélkül távol maradt: Zémann Géza képviselő.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapitja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1./ Rendelet a gyermekek védelméről.

Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ Igazgatási és egyéb társulási megállapodások felülvizsgálata.
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

f. Napirend tárgyalása

1./ Rendelet a gyermekek védelméről

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Hozzászólások:

Cifka János - kérdezi, hogy a rendszeres gyermekvédeimi támogatást sokan veszik e igénybe?

Fábián Jánosné mint a Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a gyermekvédelmi
támogatást lényegesen többen veszik igénybe, mint a rendszeres nevelési segélyt, amelynek
helyébe e támogatási forma lépett.
A gyermekjóléti szolgálat jó működése, a tájékoztatás és több esetben a jövedelmek igazoltnál
nagyobb mértékének bizonyítási lehetetlensége miatt nagyon sokan kapnak gyermekvédelmi
támogatást.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igen szavazattal ) megalkotta a
5/1998. (III. 27.) sz. rendeletét a gyermekek védelméről.
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2.1 Igazgatási és egyéb társulási megállapodások felülvizsgálata

Írásos előterjesztésként a megállapodás tervezetek mellékelve.

Márki Ferenc jegyző szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy a tervezetek a napokban hat
önkormányzat testületi üléseink szerepelnek. A megállapodások az érintett jegyzők által
egyeztetésre kerültek és alapvetően jók. A tervezetben felkiáltó jellel szerepelnek azok a
témakörök, amelyek még pontositásra szorulnak, mint a költségek, és annak tartalma
mellékletbe foglalása. A pontosításokkal kéri a képviselőtestület határozatát.
Kéri továbbá, hogy a martonvásári Művészeti Iskola társulási formában történő működtetésére

irányuló tervezettel a képviselők értsenek egyet azzal, hogy egy későbbi időpontban kellő

előkészítés után a testületek dönthessenek erről a társulásról is. Jelenleg is folyó oktatást
megszüntetni nem szabad, az iskola oktatási terveíben szerepel.
Az iskola közös működtetése a művészeti alapiskola jövőbeni jobb és hatékonyabb
működésének alapfeltétele.

Hozzászólások:

Citka János - a megállapodás tervezetei jók, de hol van bennűk rögzítve, hogy évente felül kell
vizsgáIni ? A művészeti iskola tervezett formában való működtetését szorgalmazza.

Kunsági László a tervezetek a jelenlegi helyzetet tartalmazzák, elfogadását a pontosításokkal
javasolja.

Fábián Jánosné a művészeti iskola már évek óta kihelyezett tagozattal dolgozík iskolánkba. A
zene, a szolfézs és a táncoktatás kibővitését tervezzük a kézműves oktatással. Ebben a
formában 40-50 gyermek képzése folyik mindenki megelégedésére.

Farkas János a megállapodásokra a környező települések együttműködése érdekében szükség
van, felújítására pedig törvény kötelez bennünket. Az előkészített tervezetek, azok elfogadása
után egységesen április l-én lépnek hatályba.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

5/1998. (ill. 26) sz határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a helyi önkormányzatokról
szóló 1990. évi LXV. tv. felhatalmazása, továbbá a helyi
önkormányzatok társulásairól és együttműködéséről szóló
1997. évi CXXXV. tv. 2. §-a alapján az alábbi határozatot
hozza:

1.1 A képviselőtestület

- az I. fokú építésügyi hatósági feladatokra,
- gyermekjóléti szolgálat feladatai ellátására,
- szabálysértési ügyíotézésre,
- háziorvosi ellátásra,
- védőnői feladatok ellátására,
- a szeméttelep üzemeltetésére
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szolgáló megállapodás tervezetet 1998. április l-i hatállyal
jóváhagyja és a megállapodás típusának megfelelően

felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt annak aláírására.

2./ Az alábbi számú, a társulást korábban szabályozó testületi
határozatait hatályon kívül helyezi:
6/1991.(I.25.) sz., 26/1992. (VI.26.) sz., 5/1993. (IV.30.) sz.,
2111995. (VITU.) sz., ll/1996.(III.28) sz.

3./ Egyetért azzal, hogy a martonvásári művészeti iskola
(kellő előkészítés után) működtetése társulási formában
történjen.

Határidő: 1998. március 31.
a 3./ pontra 1998. augusztus 31.

Felelős: polgármester

II. Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1.1 Vezetők bejelentései

Farkas János polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy Márkí Ferenc jegyző további
helyettesítését kérte Ercsi polgármestere. Javasolja a helyettesítés meghosszabbítását.

A képviselőtestület a javaslattal egyetértett és egyhangúlag (8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

6/1998. (fi. 26.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete hozzájárul ahhoz, hogy
Márkí Ferenc jegyző 1998. április l-től legfeljebb augusztus
31-ig Ercsi nagyközségben helyettesítés képpen a jegyzői

feladatokat ellássa.

A továbbiakban a polgármester tájékoztatta a képviselőket, hogy az erdő telepítésére kíjelölt
területen 1200 db fát eltelepítettünk.
Az öreghegyi szemétszállítási díj kívetésével kapcsolatosan érkeznek észrevételek, többeknek
nem tetszik a díj fizetési kötelezettség. Mégis azt kell mondani erre szükség volt és sokan ezzel
egyet is értenek.
A Sport Büfé tulajdonosa Vasvári Pál azzal a kéréssel fordult a testülethez, hogy a büféje előtti

parkot adjuk el részére. A büfé bővitése és a park gondozása miatt szeretné a területet
megvásárolni.
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Hozzászólások:

Vasvári Pál szeretné megvásárolni a területet. Jelenlegi formában az épület kicsi. A jövő

szempontjából fejlődnie kell és a most tulajdonában lévő területen ezt nem lehet. Panziót akar
épiteni, de a park továbbra is megmaradna.

Cifka János nem tudni hol van a KIG és a Vízügy jogi határa. A sportöltözőhöz a hátsó
bejárást ott mindenképpen biztosítani kell. Először ezeket kellene tisztázni, egyébként
javasolja.

Juhász György egyet ért az eladással, de a bővítés során oda illő épületet kell építeni a
mindenkori építési szabályoknak megfelelően.

Rácz Józsefne gördítsünk akadály az elképzelt fejlesztés elé.

Farkas János polgármester javasolja, hogy a kellő tanulmánytervek elkészítése után térjünk
víssza a terület eladására azzal, hogy a telekalakitás költségeit kérelmező víselje.

A javaslattal a képvíselők és a kérelmező is egyetértettek.

A polgármester a továbbiakban ismertette a
képvíselőkkel, hogy meghirdetett orvosi állásra több
érdeklődő megjelent és már hárman írásban is
pályáztak. Szükséges volna a pályázási határidő

letelte (1998 április 2) után kibővített Gazdasági
Bizottsági ülésen a pályázatokkal foglalkozni. A
bizottsági munkába be kellene vonni: Dr. Sirák
András fóorvost Velencéről, Dr. Czikajló Gyula
orvost Martonvásárról.

A javaslattal a képvíselők egyetértettek.

Márki Ferenc jegyző bejelentései sorában elmondja, hogy a fénymásolók (iskola, hivatal)
használata más személyek és szervek által igen erőteljes. A fenntartás nem kis összegbe kerül,
ezért javasolja a fénymásolási díjak megállapítását. Előzetes számítások alapján az A4 lap 10-,
Ft, ugyanezen lap másik oldalával is másolva 15-, Ft, AJ lap 13-, Ft, ugyanezen lap másik
oldalával is másolva 18-, Ft ÁFA-vall db.

Hozzászólás nem volt a képvíselőtestület egyhangúlag ( 8 Igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

7/1998. (111.26.) sz. határozat

Tordas Község Képvíselőtestülete az intézmények
saját szükségletű igényén felül felmerült más szervek,
személyek fénymásolási díját az alábbiak szerint
állapitja meg:

A4-es lap
A4-es lap másik oldalai is

10-, Ft/db
15-, Ft/db
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AJ-as lap
AJ-as lap másik oldala is

13,- Ft/db
18-, Ft/db

Az árak az ÁFA-t tartalmazzák, és érvényes 1998.
április l-től.

Határidő: 1998. április 1.

A továbbiakban ismertette Horváth László és felesége kérelmét, amelyben a tordasi 257/19
hrsz-ú építési telek beépítési kötelezettség meghosszabbítását kérték. A telek
megvásárolásakor a szerződés egyik pontja a 3 éves beépítési kötelezettség előírása volt.
Kérelmezők az építkezést elkezdték, házuk tető alatt van, használatba vételi engedélyt még
nem kértek. Szerződésünk szerint egy esetben kérhetik a beépítési kötelezettség
meghosszabbítását, amely 2 év.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 Igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

8/1998. (m. 26.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete Horváth László és
felesége Horváthné Junek Adrien tárnoki lakosok, a tordasi
257/19 hrsz-ú építési telekére előírt beépítési kötelezettségét
1999. december 31-ig (2 évvel) meghosszabbítja.

A továbbiakban ismertette, hogy Móricz Péter műszaki ügyintéző április l-vel a gárdonyi
önkormányzatnál kapott munkát, lakóhelyén és ffiállásban. Ezt méltányoltuk és a
martonvásáriakkal közösen áthelyezésével egyetértettünk.
Az új ügyintéző más napokon fog ügyfélfogadást tartani. Április l-től kedden délután 11.30-tól
lS-30-ig.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

~~,
Márki Fer'-eni"'c---tr
jegyző

km[

(~V .
Farkas Jánosg---
polgármester


